

TABLE OF CONTENTS 目 录

Current Situation of Preventive Management for Unplanned Endotracheal Extubation in ICU
(ICU 内气管插管患者非计划性拔管的原因分析和干预措施)

L. PENG, Y. ZHAO, W. J. HAN..... 83

Analysis of the Effect of Reducing the Radiation Pneumonia by Abdominal Breathing Exercises in Lung Cancer Patients

(腹式呼吸锻炼降低肺癌放射性肺炎的效果分析)

C. Y. WEI, R. H. FANG, L. J. SHEN, M. X. CHEN, S. L. XUE..... 89

Analysis of the Security Nursing Status of Elderly Patients in the Department of Respiratory Medicine
(呼吸内科老年患者的安全护理现状分析)

X. YAN, J. DU, L. QIU..... 92

Digestive Department Nurses of Occupational Exposure and Protection Countermeasures
(消化科护士的职业暴露与防护对策)

B. SUN..... 97

Application of PDCA Circulation in Chronic Hepatitis B Self Management Mode

(PDCA 循环在慢性乙肝自我管理模式中的应用)

Y. G. ZHU, J. WANG..... 102

Nursing Experience of Inhalation Ambroxol and Budesonide in the Treatment of Acute Exacerbation of Chronic Obstructive Pulmonary Disease

(盐酸氨溴索联合布地奈德雾化吸入治疗慢性阻塞性肺疾病急性加重期的护理体会)

L. QIU, J. DU, X. YAN..... 106

Observation of the Curative Effect of the Stage III of Bedsore Treated by Kangfuxin Liquid Combined with Weinong Myogenic Method

(康复新液联合凡士林纱布煨脓生肌法治疗 III 期压疮的疗效观察)

X. GONG..... 110